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Jegyzőkönyv 

amely készült a Kapolcsi Kulturális és Természetvédelmi Egylet (továbbiakban: Egylet)  

2018. május25-i közgyűlésén, 18 órakor a kapolcsi Faluházban. 

Jelen vannak a jegyzőkönyv elválaszthatatlan részét képező jelenléti íven felsorolt személyek. 

Márta István az Egylet Elnöke megállapítja, hogy a közgyűlés nem határozatképes, mivel 

azon az egyleti tagság (58 fő) több, mint a fele nincs jelen, ezért a megismételt közgyűléssel 

folytatják. 

18:30-kor Márta István az Egylet Elnöke megnyitja a tisztújító közgyűlést, amely immár 

határozatképes. Márta István felkéi Timár Ildikó titkárt, hogy állapítsa meg a jelenlevők 

számát, aki megállapítja, hogy az 58 fős tagságból jelen van 25 fő. 

Márta István köszönti Márvány Pétert, Kapolcs 2018-ban megválasztott polgármesterét, 

valamint köszönti a jelenlévő elnökségi tagokat, és a megjelent tagságot. 

Márta István megköszöni a kapolcsiÖnkormányzat támogató tevékenységét, és reményét 

fejezi ki, hogy a partneri viszony továbbra is megmarad; továbbá megköszöni az elnökség 

elmúlt évben végzett munkáját, különös tekintettel Tanai Erika gazdasági vezető munkájára, 

akinek nagy mértékben megnövekedtek feladatai a Kapolcska Program miatt. 

Márta István javasolja önmagát a közgyűlés levezető elnökének. 

Egyéb javaslat: nincs. 

 

Márta Istvánelfogadja a felkérést,nyilatkozik, hogy kizáró és összeférhetetlenséget okozó 

körülmény személyével kapcsolatban nem áll fenn. 

Szavazás következik: Jelen van 25 tag, Igen 25, tartózkodott 0, ellene 0. 

19/2018(05.25.)KGY számú közgyűlési határozat: 

A közgyűlés egyhangúlag levezető elnöknek választotta Márta Istvánt. 

Márta István javasolja Timár Ildikót jegyzőkönyvvezetőnek. 

Timár Ildikó a jegyzőkönyv vezetését vállalja,nyilatkozik, hogy kizáró és 

összeférhetetlenséget okozó körülmény személyével kapcsolatban nem áll fenn. 

Szavazás következik: Jelen van 25 tag, Igen 25, tartózkodott 0, ellene 0. 

 

20/2018(05.25.)KGY számú közgyűlési határozat: 

A közgyűlés egyhangúlag jegyzőkönyvvezetőnek választotta Timár Ildikót. 

 

 



 
 

2 
 

Márta Istvánjavasolja Márvány Gyulánét és CsepiMonikát jegyzőkönyv-hitelesítőnek. 

Márvány Gyuláné és CsepiMonika vállalják a feladatot és nyilatkoznak, hogy kizáró és 

összeférhetetlenséget okozó körülmény személyükkel kapcsolatban nem áll fenn. 

Szavazás következik: Jelen van 25 tag, Igen 25, tartózkodott 0, ellene 0. 

21/2018(05.25.)KGY számú közgyűlési határozat: 

A közgyűlés egyhangúlag jegyzőkönyv-hitelesítőnek választotta Márvány Gyulánét és 

CsepiMonikát. 

Márta Istvánismerteti a közgyűlés napirendi pontjait. 

1. Alapszabály módosítás 

2. Beszámoló a 2017-es évről és a 2018-as év terveiről (Márta István) 

3. 2017. évi mérleg és beszámoló megtárgyalása és a 2018. évi költségvetés (Tanai 

Erika) 

4. Egyebek 

Márta István megkérdezi, hogy van-e valakinek egyéb javaslata napirendi pontra 

vonatkozóan.  

További javaslat napirendi pontra: nincs. 

Szavazás következik: Jelen van 25 tag, Igen 25, tartózkodott 0, ellene 0. 

22/2018(05.25.)KGY számú közgyűlési határozat: 

1. Napirendi pont: alapszabály módosítás – ismerteti: Márta István elnök 

Javaslat az alapszabályban foglalt tevékenységi körök bővítésére.  

Az Egyesület a 2.2. pontban megjelölt céljait különösen az alábbi tevékenységek révén kívánja 

megvalósítani: 

  

· Az egyesület oktatási, így tehetségkutatást, tehetségnevelést, készségfejlesztést, 

kreativitás fejlesztést magába foglaló tevékenységet végez.  

· Alkotótáborokat és műhelyeket szervez –többek között - a tradicionális és megújuló 

falusi vendéglátás értékeinek és újításainak felhasználásával 

· Gyerek és felnőtt művészet terápiás foglalkozásokat, eseményeket szervez 

· Nyugdíjasoknak szóló foglalkozásokat, szabadidős és prevenciós programokat hoz 

létre.  

· Olyan programokat szervez és bonyolít le, melyek  

             - a kézművesség és a különböző mesterségek, hagyományok megőrzését, életben  

tartását, fejlesztését szolgálják, 

             - a határon túli magyar kapcsolatok fejlesztését szolgálják. 

· A vidék- és a vidékfejlesztéssel kapcsolatos kutatásokat, konferenciákat és más 

programokat előkészít és megszervez. 

· A település és a térség kulturális, természetvédelmi, örökségvédelmi értékeinek 

megóvása, fejlesztése érdekében regionális, országos, nemzetközi projektekben vesz 

részt. 

Hozzászólás, javaslat: nincs. 
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Szavazás következik: Jelen van 25 tag, Igen 25, tartózkodott 0, ellene 0 

23/2018(05.25.)KGY számú közgyűlési határozat: 

A közgyűlés egyhangúlag elfogadta az alapszabályban foglalt tevékenységi körök 

bővítését. 

2. Napirendi pont: Beszámoló a 2017-es évről és a 2018-as év terveiről – ismerteti: 

Márta István 

 

A 2017 / 2018 év történései: 

- Egyleti vezetőségi ülések; Egyleti közgyűlések; Művészetek Völgye Nkft.; Kapolcsi 

Értéktár üléseinek időpontjai 

- A Kapolcsi Értéktárba eddig bekerült értékek, további értékek, ötletek 

- Kulturális közmunka program folytatása 

- Az Archívum további fejlesztése 

- MOME Kapolcs kurzus 

- Leltározás folytatása 

- Kapolcsi Állat és Gépbemutató 

- Kapolcska fórum 

- Kék abrosz találkozó 

- TOP pályázat 

- kapolcsiegylet,hu; kapolcska, hu; kapolcska facebook fejlesztési programja 

- Kapolcska Program 2017. 

 

A 2018 /2019 év tervei: 

- TOP pályázat folytatása 

- Fórum Hungarikum -  európai és magyar digitális könyvtár/archívum 

- Helyi Települési Értéktár további működtetése 

- További állagmegóvási munkák az egyleti ingatlanokban (forrásfüggő) 

- További együttműködés az Önkormányzattal és a civil szervezetekkel 

- Szerződés Opi kováccsal a kovácsműhely részleges üzemeltetésére 

- Részvétel a Veszprém 2023-as Európa Kulturális Főváros projekt pályázati 

előkészítésében 

- Előkészületek a következőMolnártalálkozóra 

- Együttműködés a Kapolcsi Ifjúsági Klubbal 

- Együttműködés a Kapolcs Jövőjéért Alapítvánnyal 

- Egylet tagság a Völgyturisztikai Egyesületben 

- A Kapolcsi Állat-és Gépbemutatóval való együttműködés 

- Közgyűlés 2018-ban és 2019-ben 

- Kapolcska Program 2018-ban és 2019-ben 

- Új rendezvények előkészítése és lebonyolítása 

- Aktív részvétel az Önkormányzat működésében 

- Egyéb pályázatokon való indulás / Horváth Viola pályázatírásban segítő 

Hozzászólás: Vásárhelyi Judit: hogyan történik az Értéktár működtetése? 

                           Nem kaptam választ az Értéktárba felvett értékről, amit kidolgoztam és                       

szívesen venném a meghívást is az Értéktár üléseire. 
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Márta István: A kapolcsiegylet.hu oldalán megtalálhatóak a felvett értékek leírásai. 

Vásárhelyi Judit: Az Önkormányzat honlapján is legyen elérhető. 

Timár Ildikó: Várunk a falu honlapjának a megújulására. 

Egyéb hozzászólás: nincs 

Szavazás következik: Jelen van 25 tag, Igen 25, tartózkodott 0, ellene 0 

24/2018(05.25.)KGY számú közgyűlési határozat: 

A közgyűlés egyhangúlag elfogadta Márta István 2017. évről szóló beszámolóját, és a 

2018. év terveit. 

3. Napirendi pont: 2017. évi mérleg és beszámoló megtárgyalása és a 2018. évi 

költségvetés– ismerteti: Tanai Erika gazdasági vezető, aki előadja és kifejti a 

számviteli törvény szerinti 2017. évi mérleget és beszámolót, valamint a 2018. évi 

pénzügyi tervet. 

Hozzászólás: többen jelezték, hogy az ingatlanok biztosítására lépéseket kellene tenni; 

természeti, vízkár 

Szavazás következik: Jelen van 25 tag, Igen 25, tartózkodott 0, ellene 0 

25/2018(05.25.)TKGY számú közgyűlési határozat: 

A közgyűlés egyhangúlag elfogadta a 2017. évi mérleget és beszámolót, valamint a 2018. 

évi pénzügyi tervet. 

4. Napirendi pont: Egyebek 

Margit néni:Vigántpetenden a Plébánia Galéria kiállítását nem lehetne- e bekapcsolni a 

Kapolcska Programba? 

Márta István: az idén már nem, mert az idei évben kész a program. Jövőre a pályázatok 

révén lehetne bővíteni; a Sédány felújításával szintén lehetőség nyílik erre. 

Ekbauerné Ilike: édesapja, Bocskai Pali bácsi hagyatékának bemutatását kéri valamilyen 

módon 

Timár Ildikó: a hagyaték egy része, a mezőgazdasági dolgok a Csigaház padlásán vannak, 

egy-két tárgy pedig a kovácsműhely kiállításán; leltározva. 

Márta István:a Polgármestert kérdezi: van-e olyan helyiség, ahol egy állandó kiállítást 

lehetne csinálni ebből a hagyatékból. Ehhez az Önkormányzat segítségére is szükség 

lenne. 

Egyéb hozzászólás nem volt, a levezető elnök ezért megköszönte a megjelenést és a 

közgyűlést berekesztette. 
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………………………………………… ………………………………… 

Márta István Timár Ildikó 

 

 

………………………………………… ………………………………… 

Bazsó Gabriella CsepiMonika 

 

 

 

 

 


